
Úboč 28.11.2012 

 

Zápis č.4 

 

Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva obce Úboč, 

které se konalo ve středu 28.11.2012 od 19
30

hod v místním pohostinství. 

 

Přítomní: Síkora F., Matějka V., Haas M., Černý Vl., Síkora V. ml., Matějka P., Zima V., 

Síkora V. st., Hynčík T. 

Občané: Tomášek K. 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Kontrola usnesení 

3. Projednání inventurní komise, průběh inventury 

4. Úprava rozpočtu 

5. Projednání vytýčení hřiště 

6. Oprava cesty „Hájek“ 

7. Různé 

8. Diskuse 

9. Usnesení 

10. Závěr 

 

1. Zasedání zastupitelstva zahájil starosta v 19
30

hod. Přivítal všechny přítomné a 

seznámil je s navrženým programem jednání. Program byl devíti hlasy schválen.  

Dále zastupitelstvo devíti hlasy schválilo navržené ověřovatele zápisu p. Haase M. a  

p. Černého Vl. 

2. Ve druhém bodě jednání zastupitelstvo projednalo usnesení z posledního zasedání. 

K uvedenému bodu nebylo žádných dotazů ani připomínek. 

3. Další částí jednání  zastupitelstva bylo stanovení a schválení inventurní komise.  

Do inventurní komise byli navrženi: 

Předseda komise: Matějka Václav 

Člen komise: Haas Milan 

Člen komise: Síkora Václav 

Komise v tomto složení byla devíti hlasy schválena.  

Dále byl devíti hlasy schválen plán inventur a ukončení inventury k 31.12.2012. 

4. Čtvrtým bodem jednání zastupitelstva byla úprava rozpočtu. Starosta seznámil 

přítomné s pohybem peněz v jednotlivých kapitolách rozpočtu. Po projednání úpravy 

rozpočtu dal o úpravě hlasovat. Zastupitelstvo všemi devíti hlasy úpravu rozpočtu dle 

rozpočtového opatření 4/2012 schválilo. 

5. V další části jednání se zastupitelstvo zabývalo výběrem místa pro nové hřiště. Jako 

nejoptimálnější pozemek se jeví obecní parcela č.1949. Parcela leží mezi cestou na 

Hájek a cestou k rybníku. Zastupitelé vytýčí část této parcely, kterou dosud 

pronajímali k zemědělským účelům Zem. a.s. Koloveč a nechají ji převést z orné půdy 

na hřiště. Starosta projedná a nechá připravit cenovou nabídku s projektem na 

sportovní zařízení, které by v budoucnu mohlo být na této ploše zřízeno.  

Schváleno devíti hlasy. 

 

 



6. Šestém bodě se zastupitelé zabývali špatným stavem cesty na Hájek. Obec nechala 

vypracovat cenovou nabídku na opravu cesty. Jedna nabídka činila 280 000 Kč a 

druhá  370 000 Kč. Zastupitelstvu se zdá cena jen za opravu příliš vysoká a tak 

zvažuje nový povrch na tuto cestu. Na to nechá zpracovat cenovou nabídku a zkusí 

podat žádost o dotaci. Schváleno devíti hlasy. 

7. V bodě různé se hovořilo o dokončené rekonstrukci veřejného osvětlení.  

Dále bylo hovořeno o žádosti arch. V. Šmolíka ohledně snížení platby za vodné z roku 

2011. Zastupitelé rozhodli o zřízení platebního kalendáře s arch. Šmolíkem.  

Dále se hovořilo o přípravě lednových presidentských voleb. 

8. V diskusi se upřesnila příprava vánočního koncertu v Úboči. 

9. Ve 21
15

 starosta přednesl usnesení, které bylo devíti hlasy schváleno. 

10. Ve 21
20

 starosta poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání. 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Člen zast.: Haas M. ……………………. 

Člen zast.: Černý Vl. ……………………. 

 Starosta:    Zima V. ……………………. 


